
هفت�ه س�وم لي�گ قهرمان�ان آس�يا از ام�روز آغاز مي ش�ود و 
پرس�پوليس و ف�ولاد دو نماين�ده اي�ران ب�ه مص�اف حريف�ان 
عربستاني ش�ان مي رون�د، پرس�پوليس در ري�اض ب�ا النص�ر 
روب�ه رو مي ش�ود و فولاد ه�م در اه�واز ميزب�ان الهلال اس�ت. 
پرسپوليس در شرايطي امشب از ساعت 9 شب در ورزشگاه ملك فهد رياض 
با النصر روبه رو مي شود كه برخلاف ليگ برتر، در آسيا روزهاي خوبي را 
تجربه مي كند. آنها در شرايطي براي بازي سوم شان در ليگ قهرمانان آماده 
شده اند كه با دو پيروزي  مقابل لخويا و بنيادكار با 6 امتياز صدرنشين گروه 
هستند و با پيروزي در مسابقه امش��ب مي توانند صعودشان را به مرحله 
بعدي تا حدودي مسجل كنند. اين در شرايطي است كه پرسپوليس در 
آخرين باز ي اش در ليگ برتر مقابل نفت مسجدسليمان هم 2 بر 2 متوقف 

شد تا همچنان با 27 امتياز در رده نهم قرار بگيرد. 
البته حميد درخشان براي بازي با النصر بهترين بازيكنش يعني گابريل را در 
اختيار ندارد. هافبك طراح برزيلي پرسپوليس كه در چند بازي اخير قرمزها 
يكي از بهترين هاي تيم درخشان بوده است به دليل مصدوميت در بازي با 
نفت مسجدسليمان، نمي تواند پرسپوليس را در بازي امشب همراهي كند. 
حميد درخشان درباره بازي امشب با النصر مي گويد: »ما بازي آخر اين 
تيم مقابل لخويا را آناليز كرديم. آنها تيم خوب و تاكتيكي دارند. بازيكنان 
گران قيمتي هم در اين تيم حضور دارند. ما بايد در خانه حريف به ميدان 
برويم و اين كار را برايمان سخت تر هم مي كند. اميدوارم بازيكنان تمركز 
لازم را داشته باشند و از زير اين فش��ار خارج شوند. با اين وجود به دنبال 
امتياز هستيم حتي به فكر سه امتياز هم خواهيم بود. از بازيكنانم مي خواهم 
كه عملكرد خوبي در ميدان داشته باشند نگاه ما اول به كسب امتياز است و 

اگر بتوانيم سه امتياز را هم كسب خواهيم كرد.«
در طرف مقابل النصر با دو امتياز از دو بازي قبلي اش در رده دوم جدول 
گروه قرار گرفته است و به گفته س��رمربي اروگوئه اي، آنها براي اينكه 
شانس صعود داشته باشند در بازي با پرس��پوليس به دنبال پيروزي و 
كسب سه امتياز هستند تا به وضعيتشان در جدول گروه سر و ساماني 
بدهند. النصر در دو بازي گذش��ته برابر بنيادكار و لخويا به تساوي يك 
– يك رسيده است و در حسرت پيروزي است. به همين خاطر داسيلوا 
سرمربي النصر كه تجربه بازي در اتلتيكومادريد و وايادوليد اسپانيا را در 
كارنامه دارد و در تيم ملي اروگوئه در 26 بازي شش گل به ثمر رسانده 
است، بازي انتحاري را در دستور كار خود دارد و به بازيكنان تأكيد نموده 
اس��ت كه در همان دقايق اوليه كار را يكس��ره كنند. او به دفاع تيمش 
دستور داده كه خارج از 18 قدم مواظب حركات تركيبي پرسپوليسي ها 

باشند چون آنها در اين زمينه تجربه زيادي دارند. 

البته النصر برخلاف پرسپوليس در ليگ داخلي عربستان وضعيت خوبي 
دارد و با اختلاف پنج امتياز نسبت به تيم دوم جدول در صدر قرار دارد و در 
طول اين فصل فقط يك باخت داشته و در 19 مسابقه، 45 گل زده و فقط 
13 گل خورده است. حسين عبدالغني بازيكن مشهور عربستان در اين تيم 
بازي مي كند و النصري ها چند بازيكن برزيلي را هم در تركيب شان دارند. 
ماركينوس گابريل و هرنان دو مهاجم برزيلي النصر هستند كه البته در 
فصل جاري چندان در گلزني موفق نبوده اند. برخلاف اين دو بازيكن، حمد 
السهلاوي خطرناك ترين بازيكن النصر يك ملي پوش 27 ساله عربستاني 

است و قرمزها بايد مراقب اين بازيكن كه شماره 10 مي پوشد، باشند. 
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فولا ديگر نماينده ايران در ليگ قهرمانان آس��يا امروز در اهواز ميزبان 
الهلال است. شاگردان اس��كوچيچ از دو بازي گذشته شان در آسيا دو 
مساوي كسب كرده اند و براي كس��ب اولين پيروزي مقابل آبي پوشان 
س��عودي قرار مي گيرند. فولاد پيش از رويارويي امروز، برابر الس��د به 
تس��اوي بدون گل و مقابل لكوموتيو ازبكس��تان به تساوي يك – يك 
رسيده بود و با دو امتياز در رده سوم گروه C و پس از السد چهار امتيازي 
و الهلال سه امتيازي قرار دارد. البته فولادي ها در ليگ برتر هم شرايط 
خوبي ندارند و در چهار بازي اخيرشان تنها يك امتياز كسب كرده اند. 
با اين وجود فولادي ها در آستانه عيد نوروز در بازي خانگي برابر الهلال 
در انديش��ه خاتمه دادن به ناكامي شان هس��تند. البته اين بازي براي 
اسكوچيچ كه سابقه هدايت تيم النصر عربستان را دارد هم يك بازي وي ژه 
است. اسكوچيچ درباره اين مسابقه مي گويد: »الهلال تيم بسيار خوب و 
باتجربه اي محسوب مي شود به همين دليل  بازي با اين تيم براي ما آسان 
نيست اما باوجود قدرت و تجربه الهلال اين تيم شكست ناپذير  نيست و 

ما تمام تلاشمان را مقابل اين تيم نيز انجام خواهيم داد.«
در سوي ديگر الهلال تيم متمول عربستاني قرار دارد. اين تيم در نخستين 
بازي خود به مصاف لكوموتيو ازبكستان رفت و برتري سه بر يك در اين 
ديدار خانگي را از آن خود كرد اما در ديدار دوم كه به ميزباني السد برگزار 
شد، شكست يك بر صفر را پذيرا شد و هم اكنون با كسب سه امتياز از دو 
بازي، در رده دوم جدول چهار  تيمي اين گروه قرار دارد. جورجيوس دونيس 
سرمربي الهلال كه چند هفته اي بيشتر نيست هدايت اين تيم را برعهده 
گرفته است درباره مصاف با فولاد مي گويد: »در بازي امروز كار دشواري 
داريم و به همه حريفان مان از جمله فولاد احترام مي گذاريم ولي از تيمم 
مي خواهم فردا بهترين نمايش را داشته باشد و بايد تمركز كنيم چراكه در 

غير اين صورت اشتباه بزرگي را متحمل شده ايم.«

س�ال 93 س�ال پرف�راز و نش�يبي ب�راي 
ورزش كش�ور در عرص�ه مديريت و مس�ائل 
آن ب�ود. بيش�ترين بح�ث در اي�ن حيط�ه 
ني�ز مرب�وط ب�ه بح�ث دوش�غله ها ب�ود.

نكته قابل  توجه در اين خصوص اينكه تاكنون نه 
تعريف مشخصي از دوشغله بودن صورت گرفته و 
نه معين شده چه كساني دوشغله هستند و اين دو 
نكته مبهم بر آتش اختلافات دامن مي زند و كار را 

پيچيده تر از آنچه تاكنون بوده، مي كند.
 در بح��ث  دوش��غله ها به ط��ور حت��م مهم ترين و 
پرس��روصداترين پرونده مربوط به حسين رضازاده 
رئيس فدراسيون وزنه برداري است. قوي ترين مرد 
جهان بايد بين حضور در شوراي شهر و فدراسيون 
وزنه برداري يكي را انتخاب كند، درست مثل برخي 
ديگر از اعضاي شوراي ش��هر كه البته اين مسئله با 
حضور برخي ديگر از رؤس��اي فدراس��يون ها كه در 
پست هاي دولتي ديگر نيز فعاليت دارند،  مغاير است.

هنوز سروصداي جريان رضازاده ساكت نشده بود 
و گرد و غبار حاصل از آن ننشسته بود كه گودرزي 
وزير ورزش در صحبت هايي نوك تيز پيكان انتقادات 
خود را به سمت مجلسي ها گرفت و اظهاراتي كرد كه 

فرياد نمايندگان خانه ملت بلند شد.
گودرزي با بيان اينك��ه فرزندخوانده ها در ورزش 
زياد هس��تند، عنوان كرد: 154 نماينده مجلس 
در فدراس��يون ها داريم، اين همه كار در مجلس 
هس��ت، در حالي كه فارغ التحصيلان در س��طح 
دكترا و ارشد در رش��ته تربيت بدني مي توانند در 
اين جايگاه قرار بگيرند. صحبت هاي وزير بلافاصله 
با واكنش نمايندگان روبه رو شد، به خصوص برخي 
از نمايندگان كه در پست هاي مهم فدراسيون هاي 
ورزشي از رياست گرفته تا پايين تر حضور داشتند.

سيدمهدي هاشمي رئيس فدراسيون تيراندازي در 
اين خصوص مي گويد: من از آماري كه آقاي وزير 
اعلام كردند بسيار متعجب شدم. اگر اين مسئله 
اثبات نش��ود و دلايل لازم براي آن اعلام نش��ود، 

موضوعي چالش انگيز و تنش زا خواهد بود.
هاش��مي كه اين روزها اختلاف فدراس��يونش با 
وزارت ورزش كاملًا عيان شده و در اين اختلاف 
وزارت ورزش تا مي توانسته تيراندازان را محدود 
ك��رده، ادام��ه مي دهد: ب��ا فرض اينك��ه چنين 
موضوعي واقعيت داشت هم نبايد آن را از طريق 
رس��انه مطرح كنيم و موضوع را بايد با مسئولان 

مجلس مطرح كرد تا اتخاذ تصميم شود.
وي با اش��اره به اينكه بايد ب��ه جنبه هاي مثبت 
اين موضوع نگاه كرد، اف��زود: ما تلاش مي كنيم 
مجموعه ورزش كش��ور ارتقا پيدا كند و تقويت 
شود. طبعاً مسئولاني كه در جايگاه هاي دولتي، 
قضايي و مجلس حضور دارند، مي توانند سلامت 
كار را تضمين و تقويت كنند. اينكه اجازه بدهيم 
اشخاصي كه از فيلترها عبور كرده و صلاحيت هاي 
آنها تأييد شده به راحتي از ورزش خارج شوند، در 

نهايت به ضررمان تمام خواهد شد.

هاش��مي مي گويد: اينكه وزير با چ��ه دليلي اين 
آمار را اعلام كرده، نمي دانم اما به نظر مي رس��د 
دست هايي در كار است كه بين دولت و مجلس 
فاصله و تفرقه ايجاد كنند. مي خواهند وزير ورزش 
را نفر جلوي برخورد با مجلس قرار دهند تا حاشيه 

امني براي خود ايجاد كنند.
حرف هاي هاش��مي در حالي بيان مي ش��ود كه 
سيدهادي حسيني، عضو فراكسيون ورزش مجلس 
ه��م در موضع گيري صريح در قب��ال حرف هاي 
گودرزي اعلام كرده ب��ود: اگر صحبت هاي آقاي 
گودرزي صحت داشته باش��د و 154 نماينده در 
كشور مس��ئوليت دارند پس چرا نتوانسته اند از 
اين ظرفيت و موقعيت استفاده كنند. اگر چنين 
موضوعي صحت داشته باشد، جناب وزير بايد نام 

اين 154 نماينده را اعلام كنند.
    

بحث دوشغله ها در روزهاي پاياني سال به طور حتم 
ناتمام خواهد ماند، ايام تعطيل سال نو نيز بي شك 
آتش تند طرفين دعوا را تا حدودي سرد مي كند اما 
در شروع سال 94 اين بحث دوباره داغ خواهد شد، 
به خصوص براي آنها كه بايد در انتخابات مجامع 

عمومي فدراسيون ها شركت كنند.
نكته اينجاست كه س��ال 94 سال حساسي براي 
ورزش كشور به حس��اب مي آيد. بارها گفته شده 
كه سال 94، سال كسب سهميه المپيك است اما 
اختلافات موجود در بدنه ورزش از مديريت گرفته 
تا سمت هاي پايين اين اجازه را نمي دهد كه بتوان 
براي آينده و موفقيت برنامه ريزي كرد. بايد توجه 
داش��ت كه اختلاف موجود در بدنه ورزش كشور 
و كشمكش هاي فيمابين مس��ئولان رده بالا تنها 
به ضرر ورزش��كاران تمام مي شود والا همه خوب 
مي دانند كه صندلي مسئولان از مجلس گرفته تا 
وزارت و فدراسيون ها هيچ گاه خالي نمي ماند، حتي 
آنها كه امروز روي اين صندلي ها جا خوش كرده اند 
نيز هيچ گاه بدون صندلي و پست باقي نمي مانند، 
فقط اين ورزش و ورزش��كار اس��ت كه چوب اين 
اختلافات را مي خورد. فراموش نكنيم كه المپيك 
هر چهار سال يك بار برگزار مي شود و كسب سهميه 
آن نيازمند همدلي، همت، پشتكار و سرمايه گذاري 
و فراهم كردن امكانات است؛ مواردي كه فعلًا ما از 
آنها غافليم و بيشتر به حاشيه ها توجه داريم تا متن 
ورزش و مشكلات ريز و درشت آن. آتشي كه وزير 
ورزش روش��ن كرده به هر نحو ممكن بايد زودتر 
خاموش شود چون آتشي است كه تنها بدنه ورزش 
را مي س��وزاند و كار ديگري انج��ام نمي  دهد.  اگر 
دوشغله ها بايد بروند،  همه بروند و اگر بايد بمانند، 

آنها كه كاربلدند بمانند و ورزش را اعتلا ببخشند.
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مصاف با سعودي ها در هفته سوم ليگ قهرمانان آسيا
پرسپوليسباالنصرروبهروميشود

فولادباالهلال

شيوا نوروزي

تابعيتگرفتنورزشكاراندرشأنايراننيست
چند سالي است آذربايجان براي قوي كردن ورزش خود، ملي پوشان ايراني 
را با قرارداد ميلياردي به تابعيت خود درمي آورد. تابعيت چند تكواندوكار در 
آذربايجان مدتي است بحث روز ورزش ما شده، اين در حالي 
است كه پيش از اين دو كشتي گير با قراردادي ميلياردي به 
تابعيت كشور آذربايجان درآمده بودند. ديروز كيومرث هاشمي 
رئيس كميته ملي المپيك درباره تابعيت ورزشكاران 
گفت: »ورزشكاري كه به دنبال تابعيت است، نمي تواند 
در شأن ايران باش��د. اگر در رشته اي مربي خودمان 
بتواند كار كند كه دنبال خارجي برويم، اين اشتباه 
است. در مورد ورزشكار هم اگر به باشگاه هاي خارجي 
مي رود مشكل ندارد اما اينكه تابعيت بگيرد و براي آن 
كشور مبارزه كند در شأن ايران نيست. ما اين موضوع را 
سرزنش مي كنيم و بايد شرايطي فراهم شود تا از ظرفيت 
آنها استفاده كنيم.« وي درباره مربياني كه در كشورهاي 
ديگري مربيگري مي كنند، اظهار داشت: »اينكه مربيان ما 
در خارج از كشور و در تيم هاي ملي آن كشورها مربيگري 
كنند، چيز بدي نيست اما اينكه در رشته  خودمان مشكل 

داشته باشيم و از آنها استفاده نكنيم، اين بد است.«

اگرمشكلمنم،بايدتامجمعصبركنند
اختلاف وزارت ورزش با فدراسيون فوتبال بر كسي پوشيده نيست. كفاشيان 
رئيس فدراسيون فوتبال با اشاره به اين اختلافات مي گويد: »نمي دانم دليل 

اختلاف وزارت ورزش با فدراسيون فوتبال چيست، شايد خود 
من هستم كه آن هم ناش��ي از اساسنامه فدراسيون و ناتواني 

وزارت در منص��وب كردن فرد مورد نظرش به اين س��مت 
اس��ت. هر دولتي مي آيد با ما خوب نيست و شايد اين 
ايراد از اساسنامه فدراسيون فوتبال است كه هر كسي 
مي آيد نمي تواند آن را تغيير دهد. اگر اساسنامه اجازه 
مي داد رئيس فدراسيون منتخب وزارت ورزش باشد، 
هر وزيري مي آمد يك رئيس س��ريع مي گذاش��ت و 

خيال همه مثل باش��گاه هاي دولتي راح��ت بود. اگر 
مشكل من هستم بايد تا مجمع سال آينده صبر كنند و 
باز نفر خود را بياورند اما اگر اينگونه نيست، ما تلاش خود 
را مي كنيم و نبايد مانعي براي حضور من باشند. نمي توانم 
الان فدراسيون را ول كنم و بايد منتظر تشكيل مجمع 
فدراسيون باشيم. هفت ماه است صحبتي با وزير نداشته ام، 
اما قبلش انتظاراتي در خص��وص تغيير برخي نفرات در 

فدراسيون فوتبال بود كه ما از آن تمكين كرديم.«
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لطمهحواشيخودساختهبهتيمملي
روزهاي آخر س��ال اس��ت و بازار كنفرانس هاي خبري در فدراسيون 
فوتبال حسابي داغ شده است. تا آنجا كه قرار بود امروز هم آقاي دبيركل 
با خبرنگاران گفت و گو كند و هم س��رمربي تيم مل��ي! اين روزها دبير 
فدراسيون فوتبال تمام تلاش��ش را مي كند كه با انتقادهاي عجيب و 
غريب خود را در رسانه ها مطرح كند. اين در حالي است كه كرش نيز در 

مقام دفاع ازخود برآمده و مثل هميشه حاضر به كوتاه آمدن نيست. 
كفاشيان براي آنكه صندلي رياستش به خطر نيفتد مديران زير دستش 
را تغيي��ر داد، تغييراتي كه در جهت جلب نظر مس��اعد وزارت ورزش 
انجام شد. از جمله اين تغييرات روي كار آمدن اسدي به جاي نبي بود. 
هرچه دبيركل پيشين علاقه اي به جار و جنجال نداشت جانشينش در 
مورد همه چيز اظهارنظر مي كند و خودش را صاحب نظر در همه امور 
مي داند. تا آنجا كه اين بار سرمربي تيم ملي آماج انتقادهاي به اصطلاح 
فني اش قرار گرفته است. اسدي معتقد است كرش در اين سال ها كاري 
براي فوتبال ايران نكرده و دس��تاوردي نداشته است. آقاي دبيركل به 
همين جا قانع نشد و براي آنكه ثابت كند پشتش واقعاً گرم است مدعي 
شد سرمربي پرتغالي اخلاق معلمي ندارد! جالب تر اينكه تنها واكنش 
رئيس فدراسيون به صحبت هاي حاش��يه اي اين بوده كه كرش ديگر 

نبايد با دبير فدراسيون جلسه اي داشته باشد. 
اگرچه دبير فدراس��يون فوتبال در روزهاي اخير ب��ه طرز عجيبي مورد 
حمايت برخي س��ايت هاي خبري قرار گرفته است اما بايد خدمت دبير 
تازه وارد بگوييم كه تزريق جوانان با انگيزه به تيم ملي حاصل تلاش هاي 
همين مربي پرتغالي بوده است، مربي كه برخلاف مربيان وطني قدرت 
ريسك كردن دارد و چند مهره كليدي اش را در جام ملت ها رو كرد. گويا 
در شرايط فعلي منتقدان سرمربي اصلًا دوست ندارند به تأثيرات مثبت 
حضور كرش در تيم ملي اشاره كنند. حذف تيم ملي در استراليا بهانه خوبي 
است براي همكاران جديد كفاشيان تا انتقادهاي مقامات بالادستي خود 
را به گوش رسانه ها و مردم برسانند. اتفاقي كه اين روزها حسابي سروصدا 
به پا كرده و اينگونه كه معلوم است اين داستان سر دراز خواهد داشت. پس 
از جام جهاني بود كه وزارت نشينان يك صدا به مخالفت با ادامه همكاري 
كرش و تيم ملي پرداختند اتفاقاً مصاحبه هاي زيادي نيز عليه كرش انجام 
دادند. اما حمايت مردم از كرش مانع از تحقق اين رؤيا ش��د. با اين وجود 

همچنان تلاش براي قطع همكاري با سرمربي ادامه دارد. 
اينكه هدف از انتقادهاي غيرمنصفانه مطرح شده چيست، نياز به بررسي 
بيش��تري دارد. اما در اين ميان رئيس فدراس��يون تنها كسي است كه 
مي تواند به اين دعوا خاتمه دهد. علي كفاش��يان در اين سال ها زير و بم 
فوتبال را به خوبي شناخته و مي داند اگر واكنش مديريتي به اتفاقات رخ 
داده نشان ندهد، همين ماجرا مديريتش را به خطر مي اندازد. بدون شك 
كارلوس كرش نيز انتظار دارد هرچه سريع تر رئيس دبيرش را به خاطر 
دخالت هايش توجيه كند. چراكه اسدي صلاحيت تشخيص موفقيت يا 
ناكامي سرمربي را ندارد چه برسد به اينكه با ادامه همكاري كرش و تيم ملي 
نيز مخالفت كند. لغو كنفرانس خبري و تهديد به افشاگري جديدترين 
اقدام دبيركل فدراس��يون در جهت تخريب سرمربي است. همانطور كه 
پيش تر اشاره شد، اسدي آنقدر از پس��ت جديدش هيجان زده است كه 
مي خواهد به هر شكل ممكن خودش را به عنوان تأثيرگذارترين فرد فوتبال 
ايران معرفي كند. اصلاً هم برايش مهم نيست كه اين حواشي چه لطمه اي 
به تيم ملي مي زند. پس از مدت ها انتظار دو بازي تداركاتي براي تيم ملي 
كشورمان قطعي شده است.  اي كاش مديران فدراسيون در اين برهه به 
مهيا شدن شرايط براي اعزام تيم ملي و تمركز كادر فني كمك مي كردند. 
قرارداد سرمربي پرتغالي تمديد شده و بهتر است به جاي تخريب او راه را 

براي پيشرفت فوتبال و جبران ناكامي هاي گذشته هموار كنيم. 

10مدالتكواندودرتورنمنتهلند
تيم ملي تكواندو ايران در تورنمنت بين المللي هلند موفق به كس��ب 
10 مدال رنگارنگ شد. هوگوپوشان كش��ورمان در پايان پيكاري دو 
روزه چهار مدال طلا، چهار نقره و دو برنز ب��ه گردن آويختند. آرمين 
هادي پور، فرزان عاشورزاده، مهدي خدابخشي و سجاد مرداني مدال 
طلا را به ارمغان آوردند، كيميا عليزاده، ش��كرانه ايزدي، سيدمحمد 
رفيعي و اميد عميدي نقره گرفتند و محمد كاظمي و مرتضي شيري 
نيز به مدال برنز اين رقابت ها بس��نده كردند. در تورنمنت بين المللي 
هلند به نفر اول 20 امتياز، نفر دوم 12 امتياز و نفرات سوم 2/7 امتياز 

در راه كسب سهميه المپيك 2016 تعلق گرفت. 
-------------------------------------------------------------
پتروشيميبرندهنبردبامهرامدرليگبسكتبال

پتروشيمي در حساس ترين ديدار از هفته نهم ليگ حرفه اي بسكتبال برابر 
مهرام به برتري رسيد. در حساس ترين ديدار از هفته نهم ليگ حرفه اي 
بسكتبال ديروز دو تيم مدعي مهرام و پتروشيمي در سالن آزادي تهران 
به مصاف هم رفتند كه در نهايت در اين بازي كه تاثيري در صدر جدول 

نداشت، پتروشيمي توانست 89 بر 88 حريفش را شكست دهد. 
-------------------------------------------------------------

همسپاهانبردهمذوبآهن
هفته بيست و س��وم ليگ برتر فوتبال با برگزاري دو ديدار ديروز پايان 
يافت كه سپاهان پذيراي پديده مشهد بود و با نتيجه يك بر صفر حريف 
خود را شكست داد. تك گل اين ديدار را لوسيانو پريرا در دقيقه 30 روي 
اشتباه مسلم دروازه بان پديده به ثمر رساند. سپاهان با سه امتيازي كه از 
اين ديدار كسب كرد 41 امتيازي و هم امتياز با استقلال شد، اما به دليل 
تفاضل گل برابر و گل زده كمت��ر در رده چهارم باقي ماند. پديده نيز با 
باخت در اين ديدار 25 امتيازي و در رده دهم باقي ماند. ذوب آهن ديگر 
تيم اصفهاني نيز ميهمان پيكان تهران بود. شاگردان يحيي گل محمدي 
در اين ديدار توانستند با نتيجه 3 بر يك حريف خود را شكست دهند. 
ذوب آهني ها كه روند بسيار خوبي در هفته هاي اخير داشته اند، با اين 

پيروزي 37 امتيازي شدند و در مكان ششم جدول باقي ماندند. 

  چـهـره ها / وحيد صابري

هيچخبريازحوالههايواليباليستهانيست
چند هفته پيش بود كه رئيس فدراسيون واليبال با انتقاد از مسئولان وزارت ورزش گفته بود نمي دانم چرا 
هداياي بچه هاي ما را نمي دهند، در صورتي كه اگر فوتباليست بودند تا حالا هداياي شان را گرفته بودند. 
ديروز خوش خبر سرپرست تيم ملي واليبال ايران دوباره درباره حواله هاي خودروي واليباليست ها انتقاد 
كرد و گفت: هنوز هيچ خبري از پرداخت حواله ها به بازيكنان تيم ملي واليبال نيست. 
متأسفانه هيچ اقدامي نشده است و مسئولان فقط قول دادند. امسال بهترين مدير، 
فدراسيون، بازيكن و مربي به واليبال اختصاص داشت و اين يعني ما بسيار اثرگذار 
بوديم. وزارت ورزش قول داد اگر تيم ملي به جمع چهار تيم برتر برس��د، پاداش 
خواهد گرفت و حتي نايب رئيس محترم مجلس شوراي اسلامي هم به 
رختكن بازيكنان آمد و قول هاي خوب��ي داد اما وقتي كه اين قول ها 
عملي نمي شود و همه خود را به بي خبري مي زنند، قطعاً روي كار 
واليبال هم تأثيرگذار خواهد بود. من شخصاً اين موضوع را با جديت 
پيگيري مي كنم. در آخرين گام وزير ورزش نامه اي به رئيس جمهور 

نوشت تا اين كار انجام شود اما فعلاً خبري نشده است.

بهترينعيديايكهگرفتميكدوچرخهبود
كمتر از چهار روز ديگر عيد 93 تمام مي شود و همه در آستانه سال جديد خود را براي سال جديد آماده 
مي كنند. ستاره تيم ملي بسكتبال ايران بهترين عيدي دوران زندگي اش را گرفتن يك دوچرخه از پدرش 
مي داند. حامد حدادي كه سابقه پنج سال حضور در ليگ NBA امريكا را دارد، درباره حال و هواي عيد 

مي گويد: »وقتي سال جديد مي آيد زندگي ها نو مي شود و لذت بخش 
است. پنج سال در امريكا بودم و بازي مي كردم، زياد متوجه سال جديد 
و نوروز نمي شدم اما در يكي دو سال گذشته بيشتر قدر سال تحويل و 
عيد نوروز را مي دانم. وقتي زمان تحويل سال نو در ايران نبودم، خيلي 

برايم سخت مي گذش��ت اما هميشه س��عي مي كردم به صورت 
تصويري و اينترنتي با خانواده ارتباط برقرار كنم و تبريك بگويم. 
وقتي عيد مي شود همه از من انتظار دارند عيدي بدهم. خواهر 
و برادرم اولين نفراتي هستند كه از من عيدي مي گيرند. بهترين 
آرزويم در س��ال 94 س��لامتي پدر و مادرم و تمام مردم ايران و 

بهترين آرزوي ورزشي ام موفقيت بسكتبال است.«

سعيد احمديان

88498432سرويس ورزشي

فريدون حسن
   حاشيه

آتشي كه وزير روشن كرد!
دوشغله ها؛ بحث داغ ورزش در سال 93

زلاتانعذرخواهيكرد
زلات��ان ابراهيمووي��چ مهاج��م 
پاري س��ن ژرمن پس از بازي برابر 
بوردو ط��ي اظهارنظ��ري عجيب 
مدع��ي ش��د كش��ور مزخرف��ي 
چون فرانس��ه لياق��ت تيمي مثل 
پاري س��ن ژرمن را ن��دارد. اي��ن 
اظهارات ستاره س��وئدي قهرمان 
لوشامپيونه انتقاداتي را در بر داشت كه وي را وادار به عذرخواهي 
كرد: »منظورم نه به كشور فرانسه و نه به مردم فرانسه بود و تنها 
در مورد فوتبال صحبت مي كنم. ظاهراً برداشت بدي از حرف هاي 

من شده، به همين دليل عذرخواهي مي كنم.«

اعتراضدوبارهمورينيوبهداوري
س��رمربي چلس��ي پس از تساوي 
مقابل س��اوت همپتون به شدت از 
داوري انتقاد كرد، در حالي كه تأكيد 
داش��ت نظر او در مقاب��ل نظر داور 
اهميتي ندارد: »ب��راي دومين بار 
در اين فصل مقابل س��اوتهمپتون، 
داوران مس��ابقه اش��تباه كردند تا 
چلسي امتياز از دست بدهد.« مورينيو دس��امبر گذشته  اعلام 
كرد كمپيني در ليگ انگليس عليه چلسي شكل گرفته كه مانع 
از نتيجه گيري اين تيم مي شود كه صحبت هايش با جريمه اي 25 

هزار پوندي مواجه شود. 

شاممشتركفرگوسنورونالدو
عملكرد ضعيف مهاجمان منچستر 
باعث شده اين تيم در بين مدعيان 
قهرماني شانس��ي نداشته باشد، به 
همين دليل فرگوسن به عنوان سفير 
باشگاه منچستر مي خواهد يكي از 
مهم ترين انتقالات فوتبال را انجام 
داده و رونالدو را كه پس از كس��ب 
توپ طلا در سال 2015 افت شديدي داشته به منچستربازگرداند. 
اين مربي اس��كاتلندي درخواس��ت يك شام مش��ترك در يك 
رستوراني در لندن را با اين ستاره پرتغالي گذاشته است تا در اين 

رستوران درباره پيوستن رونالدو به منچستر مذاكره كند. 

هفته دوم دور برگشت از مرحله يك هشتم نهايي ليگ قهرمانان اروپا 
امشب با برگزاري دو بازي از ساعت 23:15 به وقت تهران پيگيري 
مي ش��ود كه طي آن، آرس��نال براي مأموريتي غيرممكن به خانه 
موناكو مي رود و در شب سخت مردان س��يمئونه، اتلتيكومادريد از 

بايرلوركوزن پذيرايي مي كند. 
آرسن ونگر امشب آرسنال را برابر تيمي كوچ مي كند كه از  سال 1987 
تا 1994 هدايت آن را برعهده داشته اس��ت و خوب مي داند كه براي 
صعود به يك چهارم نهايي، كار سختي برابر اين تيم )موناكو( دارد. در 
بازي رفت ش��اگردان ونگر با نتيجه عجيب و دور از ذهن 3 بر يك، در 
ديداري خانگي برابر نايب قهرمان فصل گذشته لوشامپيونه فرانسه تن به 
شكست دادند. باختي كه باعث سخت شدن كار آرسنالي ها براي صعود 
به يك چهارم نهايي ليگ قهرمانان اروپا شده است. شاگردان ونگر حالا 
با توجه به نتيجه بازي رفت، تنها در صورتي مي توانند به مرحله بعدي 
اين رقابت ها صعود كنند كه در خانه حريف موفق به كسب پيروزي 3 
بر صفر شوند؛ نتيجه اي كه به آساني به دست نخواهد آمد، خصوصاً كه 

موناكو بعد از يك پيروزي دلچسب در خانه حريف، تفكري جز زمين 
زدن توپچي هاي لندن براي صعود به يك چهارم ن��دارد اما آنچه كار 
توپچي ها را در بازي امشب ليگ قهرمانان سخت تر مي كند، خط دفاعي 
مستحكم اين تيم است كه در 28 بازي اين تيم در ليگ لوشامپيونه، 

تنها بيست مرتبه باز شده است، هرچند ونگر به پيروزي در بازي امشب 
تيمش برابر موناكو اميدوار است: »چنانچه بازي باكيفيتي ارائه كنيم، 
مي توانيم صعود كنيم. مي توانيم به آنجا برويم و كار ويژه اي انجام دهيم. 
مطمئنم ما ميل لازم براي راهيابي به دور بعد را خواهيم داشت. ما در 

اين بازي به هر تلاشي دست خواهيم زد تا به دور بعد راه يابيم.«
در ديگر بازي امشب، بايرلوركوزن به اميد حفظ برتري اش در بازي رفت، 
به مهماني اتلتيكومادريد مي رود. تيم چهارم فصل گذشته بوندس ليگا در 
دور رفت توانست نايب قهرمان فصل گذشته ليگ قهرمانان را با نتيجه يك 
بر صفر شكست دهد و با بسته نگه داشتن دروازه اش حالا شانس زيادي 
براي صعود دارد. زدن يك گل از سوي بايرلوركوزن در بازي امشب بدان 
معناست كه اتلتيكومادريد بايد در خانه سه گل بزند تا بتواند صعود كند. 
مردان ديه گو سيمئونه در حالي در ورزشگاه ويسنته كالدرون از شاگردان 
راجرز اشميت پذيرايي مي كنند كه بايرلوركوزن برخلاف اتلتيكومادريد 
با روحيه اي مضاعف از كسب يك پيروزي قاطع در رقابت هاي داخلي 

آلمان، مأموريتش در ليگ قهرمانان اروپا را از سر مي گيرد. 

مأموريتغيرممكنآرسنالبرابرموناكو
شب سخت اتلتيكو در خانه دنيا حيدري

    فوتبال اروپا

گودرزي در صحبت هايي نوك تيز 
پيكان انتقادات خود را به س�مت 
مجلس�ي ها گرف�ت و از حض�ور 
154نماينده در فدراس�يون هاي 
ورزش�ي انتقاد كرد. انتقاداتي كه 
واكنش نمايندگان خان�ه ملت را 

به همراه داشت


